
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 23/2/2024 
 

 

Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Ζητήματα που προκύπτουν από την επικείμενη αγορά των πολεμικών 

αεροσκαφών F35» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Έχοντας πληροφορηθεί από τα ΜΜΕ ότι η χώρα μας θα προμηθευτεί πολεμικά αεροσκάφη 

F35 από τις ΗΠΑ, κρίνουμε ότι χρειάζεται να διευκρινιστούν μια σειρά από ζητήματα, που 

αφορούν στο αν θα είναι όντως επιτυχής η ένταξη αυτών των αεροσκαφών στο δυναμικό της 

Πολεμικής μας Αεροπορίας. Από τις σχετικές διευκρινίσεις σας κρίνουμε ότι θα προκύψει 

αυτονόητα, το αν η εν λόγω αγορά θα συμβάλει στην πραγματική ενδυνάμωση του αμυντικού 

οπλοστασίου της χώρας μας. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιον ακριβώς τύπο από τις υπάρχουσες εκδόσεις του μοντέλου πολεμικού αεροσκάφους 

F35 θα προμηθευτεί η χώρα μας, τι οπλισμό θα μπορεί να φέρει «εν πτήσει», ποια ποσότητα 

και ποιες κατηγορίες πυρομαχικών θα βρίσκονται στην διάθεση του πιλότου σε κάθε πτητική 

αποστολή; 

2. Προκειμένου να καθίστανται αξιόμαχα τα παραπάνω αεροσκάφη, έχει προβλεφθεί η 

προμήθεια του απαραίτητου εξοπλισμού εδάφους, έχει προβλεφθεί η προμήθεια της 

απαραίτητης ποσότητας ανταλλακτικών υποστήριξης ανά τμήμα του αεροσκάφους και έχει 

διακανονιστεί η εκπαίδευση των πιλότων πάνω στα συστήματα των εν λόγω αεροσκαφών;  

3. Έχουν προβλεφθεί βιομηχανικές επιστροφές και συμπαραγωγή κάποιων εκ των οπλικών 

συστημάτων ή μερών του ανωτέρω πολεμικού αεροσκάφους στην πατρίδα μας, ώστε να 

προκύψουν ανταποδοτικά οφέλη και να ενισχυθεί η εγχώρια πολεμική βιομηχανία; Ποιο είναι 

το κόστος χρήσης και ποιος ο προϋπολογισμός του κόστος συντήρησης, ετησίως, ανά 

αεροσκάφος F35, που θα προμηθευτούμε; 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3422

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/2/2024



 

 

4. Αναφορικά με τις υποδομές εδάφους (στέγαστρα κλπ), αληθεύει ότι το κόστος θα αγγίξει τα 

500 εκ. ευρώ, όπως υποστηρίζουν δημοσιεύματα; Με ποια διαγωνιστική διαδικασία θα 

ανατεθούν στους κατασκευαστές τα συγκεκριμένα έργα;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 

 

 

 

 

 




